

Date: 27 December 2020
Ref : BODAM/19/2020

التاريخ : 2020/12/27
المرجع : 2020/BDAM/19

Mr. Hamad Al Ali
Head of LCA Department-Abu Dhabi Securities Exchange

After Greetings ,,

السيد / حمد العلي
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة - سوق أبوظبي للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Sharjah Islamic Bank's has rescheduled the time for the next board meeting to be held on Wednesday, 30/12/2020 @ 12:30 pm

الموضوع : تعديل توقيت إجتماع مجلس إدارة مصرف الشارقة الإسلامي القادم المقرر انعقاده يوم الأربعاء 2020/12/30 إلى الساعة 12:30 ظهراً

With reference to the captioned subject , we wish to inform you that the Next Board meeting Sharjah Islamic Bank's on Wednesday, 30/12/2020 has been rescheduled from 11:00 am to 12:30 pm to discussed topics considered to be of a normal nature and do not have an impact on the price and trading of the bank's market shares.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، نفيدكم علماً بتعديل توقيت إجتماع مجلس إدارة مصرف الشارقة الإسلامي والمقرر انعقاده يوم الأربعاء الموافق 2020/12/30 من الساعة 11:00 صباحاً إلى الساعة 12:30 ظهراً حيث سيتم استعراض موضوعات تعتبر ذات طبيعة إعتيادية وليست ذات تأثير على سعر وحركة سهم المصرف في السوق.

We appreciate your cooperation,

نتقدر لكم تعاونكم ،،

Mohamed Ibrahim Alhammadi
Secretary of the Board of Directors

محمد إبراهيم الحمادي
أمين سر مجلس الإدارة